
Zápisnica 
zasadania obecného zastupiteľstva, konaného dňa 08.04.2020 v zasadačke Obecného úradu v 

Bystričke. 

 
Prítomní :    Zdenka Maršalová, starostka obce  
                      Ing. Jaroslava Tureková 
                      Viliam Lučanský 
                      Ing. Rastislav Košút 
                      Mgr. Elena Pospíšilová 
                      Ing. Martin Matula 
                      Ing. Marek Korbeľ 
                      Ing. Peter Rendek 
- prezenčná listina (príloha č. 1) 
 
Ostatní prítomní  
 
1. Otvorenie  

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Bystričke otvorila a viedla Zdenka Maršalová, 
starostka obce. V úvode privítala poslancov obecného zastupiteľstva a skonštatovala, že  Ing. 
Košút zatiaľ neprišiel. Obecné zastupiteľstvo v Bystričke je spôsobilé rokovať a uznášať sa. Návrh 
programu zasadnutia obecného zastupiteľstva bol poslancom doručený spolu s pozvánkou na 
zasadnutie obecného zastupiteľstva.  
 

Program: 
1. Otvorenie zasadnutia 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu 
4. Kontrola uznesení 
5. Návrh VZN2/2020 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa MŠ, na žiaka 

školských zariadení so sídlom na území obce Bystrička a záujmovú činnosť detí s trvalým 
pobytom v obci Bystrička 

6. Návrh záverečného účtu  za rok 2019 
7. Stanovisko hl. kontrolórky k záverečnému účtu za rok 2019 
8. Správa podnikateľskej činnosti za rok 2019 
9. Rozpočtové opatrenie č. IV/2020 a V/2020 
10. Správa  Komisie verejného záujmu pri výkone funkcie verejných funkcionárov 
11.  Vyradenie inventáru z majetku  - Podnikateľská činnosť obce Bystrička 
12.  Žiadosti o zníženie nájmu za prenájom pozemkov 
13.  Došlá korešpondencia, rôzne 
14.  Diskusia 
15.  Záver  

 
2-3.  Určenie členov návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a schválenie programu. 
     Návrhová komisia: Ing. Korbeľ , Ing. Malko a Ing. Matula 
     Overovatelia zápisnice: Ing. Rendek, Mgr. Pospíšilová 
Poslanci schválili návrhovú komisiu, overovateľov aj program jednohlasne. 
 



4. Kontrola uznesení 
Starostka :   skonštatovala, že nebolo uložené poslancom žiadne uznesenie. 
                      
5 Návrh VZN2/2020 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa MŠ, na žiaka školských 
zariadení so sídlom na území obce Bystrička a záujmovú činnosť detí s trvalým pobytom v obci 
Bystrička 
starostka  - materiály (príloha č. 2) dostali poslanci dopredu. Otvára diskusiu: 
Do VZN bolo zapracované 150 € na žiaka – nákup školských pomôcok  a 45 €  – voľnočasová 
aktivita. 
Hlasovanie o predloženom návrhu v zmysle prílohy 
Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
6. Návrh záverečného účtu  za rok 2019 
Materiály poslanci dostali (príloha č.3 ), bol zverejnený na úradnej tabuli 
Diskusia: 
Ing. Malko – dôležité je koľko peňazí nám zostalo? 
p. Daruľová -  ostalo nám 41 657,94 €, ktoré  sa presunú do rezervného fondu 
starostka – treba si uvedomiť, že podľa prognóz v tejto mimoriadnej situácii budeme mať 
výpadok na daniach, budeme musieť presúvať financie z kapitálových na bežný účet. Budeme 
robiť len nevyhnutné veci a všetky projekty sa pozastavujú.   
Hlasovanie o predloženom pláne 
Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
7. Stanovisko hl. kontrolórky k záverečnému účtu za rok 2019 
Materiál  ( príloha č. 4) poslanci dostali. 
Stanovisko podala Ing. Tureková kde potvrdila, že obec pri svojom hospodárení dodržuje všetky 
rozpočtové opatrenia ako aj predpisy a právne normy. 
Bez diskusie: 
Poslanci zobrali na vedomie 
 
8 Správa podnikateľskej činnosti za rok 2019 
Materiály poslanci dostali (príloha č. 5) 
Ing. Mallá – prečítala  správu, upozornila na to, že obec dopláca na stravu pre dôchodcov 1,2 € 
na obed. Zabezpečuje rozvoz obedov autom na to určenom. V tejto mimoriadnej situácii sme 
povinný baliť obedy do jednorázových obedárov, ktoré navýšili cenu obedu o 0,40 €.  
Diskusia: 
Mgr. Pospíšilová – koľko obedov sa rozváža? 
Ing. Mallá -  momentálne 20 -25 obedov. 
Poslanci zobrali správu na vedomie 
 
9 Rozpočtové opatrenie č. IV/2020 a V/2020 
Ing. Tureková  – materiály poslanci dostali (príloha č. 6 a č.7) 
IV/2020 tam ide o zapracovanie hlavne financií ohľadom volieb  a berie sa len na vedomie 
a V/2020 sa schvaľuje a ide o zosúladenie zmluvy na zateplenie . 
Hlasovanie o predloženom pláne 
Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 



 
10. Správa  Komisie verejného záujmu pri výkone funkcie verejných funkcionárov 
Materiály  ( príloha č. 8) poslanci dostali. 
p. Lučanský prečítal záver správy 
Bez diskusie: 
Poslanci zobrali na vedomie 
 
11 Vyradenie inventáru z majetku  - Podnikateľská činnosť obce Bystrička 
 Materiály  ( príloha č. 9) poslanci dostali. 
Ing. Tureková – boli vyradené hlavne staré riady v hodnote 516,78 €. 
Bez diskusie, zobraté na vedomie 
- Hlasovanie o predloženom návrhu  
Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
12. Žiadosti o zníženie nájmu za prenájom pozemkov  
Žiadosti o znížení nájmu poslanci dostali (príloha č. 10) 
Starostka – prečítala odpoveď, ktorú si pripravila s tým, že nájom je daný jednoznačne a ide 
iba o splátky, ktoré navrhuje rozložiť na 5. 
Diskusia: 
Ing. Malko –navrhuje 4 splátky 
Ing. Korbeľ -  je za 2 splátky 
Mgr. Pospíšilová – keďže ide všetko o dôchodcov navrhuje 5 splátok 
Ing. Malko- keď sa im zdá veľa, nech si kúpia adekvátny pozemok niekde inde a vymenia 
z obcou.   
Hlasovanie o návrhu 4 splátok: 
Za: 5    Proti: 2 (Ing. Korbeľ a Ing. Malko)   Zdržal sa: 0 
 
13. Došlá korešpondencia, rôzne 
Starostka : 
- dopravné značky z tankovej cesty nám poničili, tyčky zobrali a značky nechali dole. Čo 
podniknúť, aby sa to neopakovalo? 
Ing. Rendek – namaľovať značku na cestu. 
- kríž na cintoríne – teraz nemáme na to peniaze, uvidíme čo s tým – presunieme to na október 
- rekonštrukcia OÚ – zatiaľ stále prebieha, ale už finišujú, starostka požiadala o kolaudáciu 
- obec zakúpila rúška, ktoré dala občanom, ktorí o to požiadali. Zároveň poďakovala p. 
Minichovej za ušitie rúšok. 
- obedy pre dôchodcov sa rozvážajú, musia a dávať do jednorázových obalov. 
 
14. Diskusia 
Ing. Matuľa – čo s plotom, ktorý začal budovať p. Maťovčík ? 
Starostka – keď ho na to upozornila doniesol žiadosť o drobnú stavbu. Posunie to na stavebné 
povolenie 
p. Lučanský – kedy budú rozmiestnené veľkokapacitné kontajnery ? 
starostka – podľa harmonogramu, ktorý je už zverejnený. 
 
V  prípade nejasností, ako aj celá diskusia  je na doloženom zvukovom zázname. 
 



Prezenčná listina 
zo zasadnutia mimoriadneho obecného 

zastupiteľstva, konaného dňa 08.04.2020 v zasadačke 
Obecného úradu v Bystričke. 

 
 
Prítomní :   
 
Zdenka Maršalová 
.................................................................................... 
Viliam Lučanský 
..................................................................................... 
Ing. Igor Malko 
....................................................................................... 
Ing. Rastislav Košút 
..................................................................................... 
Ing. Martin Matula 
...................................................................................... 
Ing. Marek Korbeľ 
..................................................................................... 
Mgr. Elena Pospíšilová 
...................................................................................... 
Ing. Peter Rendek 
...................................................................................... 
Ing. Jaroslava Tureková 
...................................................................................... 


